

说明书尺寸 : 840x90mm 书写纸

## MINISO

### USER MANUAL 使用說明書

使用產品前請仔細閱讀本使用說明書，並請妥善保管。  
PLEASE READ THIS MANUAL CAREFULLY BEFORE USING THE PRODUCT AND KEEP IT PROPERLY.

#### Product Overview

#### Instructions

Function	Instructions of Charging Case
Turn On	Take the earbuds out of the charging case
Turn Off	Put the earbuds into the charging case
Pairing Mode	Auto pairing

Function	Instructions of Earbuds
Play/Pause	Tap the right or left touch panel
Next Track	Double click the right earbud
Previous Track	Double click the left earbud
Answer Calls/Hang Up	Tap the right or left earbud
Reject Calls	Long press the right or left earbud
Volume up	Long press the right earbud
Volume down	Long press the left earbud

#### Parameters

BT Version	5.3	Music Playback Time	4h
BT Name	MINISO-T15	Transmission Distance	10m
Charging Port	USB-C	Charging Case Battery Capacity	200mAh
Earphone Battery Capacity	30mAh	Charging Time	1.5h

#### Cautions

#### Troubleshooting

#### FCC Warning

#### IC Warning

#### Aperçu du Produit

#### Instructions

Fonction	Instructions du Boîtier de Charge
Allumer	Sortez les écouteurs du boîtier de charge.
Eteindre	Remettez les écouteurs dans le boîtier de charge.
Mode d'appairage	Appareil automatique

#### Attention

#### Accessories

Device x 1, User Manual x 1, USB-C Charging Cable x 1

#### Resolution des problèmes

#### Accessoires

Appareil x 1, Manuel d'Utilisation x 1, Câble de Charge: USB-C x 1

#### Avertissement IC

Cet appareil est conforme à la ou aux normes RSS exemptées de licence d'Industrie Canada. Son fonctionnement est soumis aux deux conditions suivantes:

(1) Ce dispositif ne doit pas causer d'interférences, et

(2) Ce dispositif doit accepter toute interférence, y compris les interférences susceptibles de provoquer un fonctionnement indésirable du dispositif.

Le dispositif de chargement n'est pas inclus.

La puissance délivrée par le chargeur doit être comprise entre min [1] Watts requis par le produit, et max [1] Watts afin d'atteindre la vitesse de charge maximale.

#### Accessoires

Appareil x 1, Manuel d'Utilisation x 1, Câble de Charge: USB-C x 1

#### 所有配件

产品x1, 说明书x1, USB-C 充电线x1

#### 注意事项

5. 請將耳機連接至電腦或手機上，聽不到聲音  
答：請檢查耳機與電腦/手機的音量是否已設為最小音量，並檢查電腦/手機的藍牙是否支持A2DP協議，並檢查電腦/手機的音量

6. 藍牙耳機與手機連接後，可以使用手機上的應用程式嗎？  
答：設備應用式的軟體設定或有不同，個別應用式的功能不支持由耳機控制

所有配件

產品x1, 说明书x1, USB-C 充电线x1

#### 故障排除

1. 藍牙耳機不能與手機配對  
答：請檢查耳機是否已設為可配對或回應模式，以及檢查手機藍牙搜索功能是否已打開。請確認：請檢查耳機的電量。

2. Si le produit ne peut pas être chargé par câble USB-C  
答：不可能以本耳機使用不可拆式聚合物電池。

3. Due to the characteristics of the Bluetooth technology, the intensity of the signal is reduced when there are more overlapping wireless signals, such as mobile phones, etc.  
答：由於藍芽技術的特性，信號的強度與距離會受到限制，如果附近有多台藍牙裝置，可能會導致藍牙接收器收到的信號較弱。甚至距離太遠時，接收器可能無法接收到信號。

4. If the product does not work for a long time, please charge the product every three months to prevent battery over-discharge damage.  
答：如果產品長時間不使用，請勿過度充電，以免電池過充造成損壞。

5. It is recommended to use a charger from a brand manufacturer with certification with an output voltage of 5V. Please avoid using fast-charging chargers with output voltage exceeding 5V to avoid excessive charging damage.  
答：建議使用具有CE認證的充電器，並避免使用輸出電壓超過5V的快速充電器，以免造成過充損壞。

6. Please operate the applications of my phone via the earphones after connecting the earphones to my phone or computer.  
答：請在連接耳機到手機或電腦後，運行手機上的應用程式。

7. If the earphones do not connect to the computer, please check if the computer has a Bluetooth function.  
答：如果耳機無法連接到電腦，請檢查電腦是否有藍牙功能。

8. If the earphones do not connect to the phone, please check if the phone has a Bluetooth function.  
答：如果耳機無法連接到手機，請檢查手機是否有藍牙功能。

9. Please clean the earbuds with a soft cloth before proceeding to the next step.  
答：請在進行下一步之前，用軟布清潔耳機。

10. Please clean the earbuds with a soft cloth before proceeding to the next step.  
答：請在進行下一步之前，用軟布清潔耳機。

11. Please clean the earbuds with a soft cloth before proceeding to the next step.  
答：請在進行下一步之前，用軟布清潔耳機。

12. Please clean the earbuds with a soft cloth before proceeding to the next step.  
答：請在進行下一步之前，用軟布清潔耳機。

13. Please clean the earbuds with a soft cloth before proceeding to the next step.  
答：請在進行下一步之前，用軟布清潔耳機。

14. Please clean the earbuds with a soft cloth before proceeding to the next step.  
答：請在進行下一步之前，用軟布清潔耳機。

15. Please clean the earbuds with a soft cloth before proceeding to the next step.  
答：請在進行下一步之前，用軟布清潔耳機。

16. Please clean the earbuds with a soft cloth before proceeding to the next step.  
答：請在進行下一步之前，用軟布清潔耳機。

17. Please clean the earbuds with a soft cloth before proceeding to the next step.  
答：請在進行下一步之前，用軟布清潔耳機。

18. Please clean the earbuds with a soft cloth before proceeding to the next step.  
答：請在進行下一步之前，用軟布清潔耳機。

19. Please clean the earbuds with a soft cloth before proceeding to the next step.  
答：請在進行下一步之前，用軟布清潔耳機。

20. Please clean the earbuds with a soft cloth before proceeding to the next step.  
答：請在進行下一步之前，用軟布清潔耳機。

21. Please clean the earbuds with a soft cloth before proceeding to the next step.  
答：請在進行下一步之前，用軟布清潔耳機。

22. Please clean the earbuds with a soft cloth before proceeding to the next step.  
答：請在進行下一步之前，用軟布清潔耳機。

23. Please clean the earbuds with a soft cloth before proceeding to the next step.  
答：請在進行下一步之前，用軟布清潔耳機。

24. Please clean the earbuds with a soft cloth before proceeding to the next step.  
答：請在進行下一步之前，用軟布清潔耳機。

25. Please clean the earbuds with a soft cloth before proceeding to the next step.  
答：請在進行下一步之前，用軟布清潔耳機。

26. Please clean the earbuds with a soft cloth before proceeding to the next step.  
答：請在進行下一步之前，用軟布清潔耳機。

27. Please clean the earbuds with a soft cloth before proceeding to the next step.  
答：請在進行下一步之前，用軟布清潔耳機。

28. Please clean the earbuds with a soft cloth before proceeding to the next step.  
答：請在進行下一步之前，用軟布清潔耳機。

29. Please clean the earbuds with a soft cloth before proceeding to the next step.  
答：請在進行下一步之前，用軟布清潔耳機。

30. Please clean the earbuds with a soft cloth before proceeding to the next step.  
答：請在進行下一步之前，用軟布清潔耳機。

31. Please clean the earbuds with a soft cloth before proceeding to the next step.  
答：請在進行下一步之前，用軟布清潔耳機。

32. Please clean the earbuds with a soft cloth before proceeding to the next step.  
答：請在進行下一步之前，用軟布清潔耳機。

33. Please clean the earbuds with a soft cloth before proceeding to the next step.  
答：請在進行下一步之前，用軟布清潔耳機。

34. Please clean the earbuds with a soft cloth before proceeding to the next step.  
答：請在進行下一步之前，用軟布清潔耳機。

35. Please clean the earbuds with a soft cloth before proceeding to the next step.  
答：請在進行下一步之前，用軟布清潔耳機。

36. Please clean the earbuds with a soft cloth before proceeding to the next step.  
答：請在進行下一步之前，用軟布清潔耳機。

37. Please clean the earbuds with a soft cloth before proceeding to the next step.  
答：請在進行下一步之前，用軟布清潔耳機。

38. Please clean the earbuds with a soft cloth before proceeding to the next step.  
答：請在進行下一步之前，用軟布清潔耳機。

39. Please clean the earbuds with a soft cloth before proceeding to the next step.  
答：請在進行下一步之前，用軟布清潔耳機。

40. Please clean the earbuds with a soft cloth before proceeding to the next step.  
答：請在進行下一步之前，用軟布清潔耳機。

41. Please clean the earbuds with a soft cloth before proceeding to the next step.  
答：請在進行下一步之前，用軟布清潔耳機。

42. Please clean the earbuds with a soft cloth before proceeding to the next step.  
答：請在進行下一步之前，用軟布清潔耳機。

43. Please clean the earbuds with a soft cloth before proceeding to the next step.  
答：請在進行下一步之前，用軟布清潔耳機。

44. Please clean the earbuds with a soft cloth before proceeding to the next step.  
答：請在進行下一步之前，用軟布清潔耳機。

45. Please clean the earbuds with a soft cloth before proceeding to the next step.  
答：請在進行下一步之前，用軟布清潔耳機。

46. Please clean the earbuds with a soft cloth before proceeding to the next step.  
答：請在進行下一步之前，用軟布清潔耳機。

47. Please clean the earbuds with a soft cloth before proceeding to the next step.  
答：請在進行下一步之前，用軟布清潔耳機。

48. Please clean the earbuds with a soft cloth before proceeding to the next step.  
答：請在進行下一步之前，用軟布清潔耳機。

49. Please clean the earbuds with a soft cloth before proceeding to the next step.  
答：請在進行下一步之前，用軟布清潔耳機。

50. Please clean the earbuds with a soft cloth before proceeding to the next step.  
答：請在進行下一步之前，用軟布清潔耳機。

51. Please clean the earbuds with a soft cloth before proceeding to the next step.  
答：請在進行下一步之前，用軟布清潔耳機。

52. Please clean the earbuds with a soft cloth before proceeding to the next step.  
答：請在進行下一步之前，用軟布清潔耳機。

53. Please clean the earbuds with a soft cloth before proceeding to the next step.  
答：請在進行下一步之前，用軟布清潔耳機。

54. Please clean the earbuds with a soft cloth before proceeding to the next step.  
答：請在進行下一步之前，用軟布清潔耳機。

55. Please clean the earbuds with a soft cloth before proceeding to the next step.  
答：請在進行下一步之前，用軟布清潔耳機。

56. Please clean the earbuds with a soft cloth before proceeding to the next step.  
答：請在進行下一步之前，用軟布清潔耳機。

57. Please clean the earbuds with a soft cloth before proceeding to the next step.  
答：請在進行下一步之前，用軟布清潔耳機。

58. Please clean the earbuds with a soft cloth before proceeding to the next step.  
答：請在進行下一步之前，用軟布清潔耳機。

59. Please clean the earbuds with a soft cloth before proceeding to the next step.  
答：請在進行下一步之前，用軟布清潔耳機。

60. Please clean the earbuds with a soft cloth before proceeding to the next step.  
答：請在進行下一步之前，用軟布清潔耳機。

61.